



**THE PUBLIC SERVICES
SUSTAINABILITY REPEAL ACT**

**LOI ABROGEANT LA LOI SUR LA
VIABILITÉ DES SERVICES
PUBLICS**

STATUTES OF MANITOBA 2022

LOIS DU MANITOBA 2022

Chapter 9

Chapitre 9

Bill 2
4th Session, 42nd Legislature

Assented to June 1, 2022

Projet de loi 2
4^e session, 42^e législature

Date de sanction : 1^{er} juin 2022

EXPLANATORY NOTE

This note is a reader's aid and is not part of the law.

This Act repeals *The Public Services Sustainability Act* (which is unproclaimed) and three other legislative references to it.

NOTE EXPLICATIVE

La note qui suit constitue une aide à la lecture et ne fait pas partie de la loi.

La présente loi abroge la *Loi sur la viabilité des services publics*, laquelle n'a pas été proclamée, et supprime la mention de cette loi dans trois autres textes.

CHAPTER 9

THE PUBLIC SERVICES SUSTAINABILITY REPEAL ACT

(Assented to June 1, 2022)

HER MAJESTY, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of Manitoba, enacts as follows:

Repeal of unproclaimed Act

1 ***The Public Services Sustainability Act, S.M. 2017, c. 24, is repealed.***

C.C.S.M. c. P264 amended

2 ***Subsection 2(2) of The Public Sector Executive Compensation Act is repealed.***

S.M. 2021, c. 23 amended

3 ***Section 68 of The Conflict of Interest (Members and Ministers) and Related Amendments Act, S.M. 2021, c. 23, is repealed.***

S.M. 2021, c. 11 amended

4 ***Section 4 of the Schedule to The Public Service Act, S.M. 2021, c. 11, is amended by striking out the entry for "The Public Services Sustainability Act".***

CHAPITRE 9

LOI ABROGEANT LA LOI SUR LA VIABILITÉ DES SERVICES PUBLICS

(Date de sanction : 1^{er} juin 2022)

SA MAJESTÉ, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative du Manitoba, édicte :

Abrogation d'une loi non proclamée

1 ***La Loi sur la viabilité des services publics, c. 24 des L.M. 2017, est abrogée.***

Modification du c. P264 de la C.P.L.M.

2 ***Le paragraphe 2(2) de la Loi sur la rémunération des cadres dans le secteur public est abrogé.***

Modification du c. 23 des L.M. 2021

3 ***L'article 68 de la Loi sur les conflits d'intérêts des députés et des ministres et modifications connexes, c. 23 des L.M. 2021, est abrogé.***

Modification du c. 11 des L.M. 2021

4 ***L'alinéa 3b) de l'annexe de la Loi sur la fonction publique, c. 11 des L.M. 2021, est modifié par suppression de la rangée modifiant la Loi sur la viabilité des services publics.***

Coming into force

5 *This Act comes into force on the day it receives royal assent.*

Entrée en vigueur

5 *La présente loi entre en vigueur le jour de sa sanction.*